
Danas sam sudjelovala na radionici poznate kompanije KING ICT povodom obilježavanja dana Girls in 
ICT 2020. Sudjelovala sam s još dvije kolegice iz gimnazije. Iskustvo je bilo savršeno. Prvo smo poslušali 
nekoliko izvanrednih žena o tome kako su uspjele i uopće dospjele do ICT svijeta. Njihove priče bile su 
potpuno različite, iako su po jednoj stvari bile sasvim iste, svaka od njih je na neki način dospjela u ICT 
svijet. Poslije predavanja podijeljeni smo u timove gdje smo odrađivali različite aktivnosti. Aktivnosti 
su potpuno bile prilagođene našoj dobi i našem umu. Imala sam super mentoricu Anu koja je imala 
razumijevanja i puno nam pomogla da naš projekt dovedemo do savršenosti. Na kraju druženja svaki 
je tim prezentirao svoj rad, i stvarno su se svi maksimalno potrudili. Ovakvo iskustvo priželjkujem svim 
djevojkama mojih godina. Bilo je veoma poučno i edukativno. Iako inače nisam za brojke, upravo me 
to oduševilo. Saznala sam koliko zapravo ženski spol ima udjela u svim informatičarskim poslovima iako 
se to smatra muškim poslom. (Nives Halužan, 3. a) 
 
Webinar „Girls in ICT 2020“ je novo iskustvo koje ću sigurno u budućnosti pamtiti. Prije ovog 

predavanja nisam znala da je ICT toliko opsežno područje te da ga možemo povezati s predmetima kao 

što su geografija i fizika. ICT je područje u kojem još prevladava muška populacija, ali kako vrijeme 

prolazi sve više djevojaka se uključuje i mislim da bi za nekoliko godina to područje moglo postati 

izjednačeno po spolu. Predavačice su se jako potrudile i osmislile razne prezentacije koje će nam 

pomoći pri daljnjem odabiru zanimanja i općenito pomoći u životu. Najvažnija spoznaja koju sam 

saznala kroz ovaj webinar je da nije bitno ako još ne znate što ćete nakon srednjoškolskog obrazovanja 

upisati, bitno je da slušate sebe i da odaberete ono što vas zanima i što u daljnjem životu želite raditi. 

(Lucija Podolski, 3. b)  

Današnji webinar i radionica Girls in ICT 2020 bila je vrlo zanimljiva i poučna. Inače, kada netko kaže 

informatika i tehnologija obično pomislimo kako je to muški posao. Danas postoji sve vise žena i 

djevojaka koje se bave IT djelatnošću. Same predavačice i mentorice rekle su nam kako ni one prvo 

nisu shvatile to kao ženski posao ali poznaju mnogo žena koje se bave informatikom i da su uspješnije 

od većine muškaraca. Na radionici smo radili u alatu MIRO u kojem smo osmišljavale nasu 

aplikaciju  pomoću koje bi se kupovale ulaznice i razni dodaci za odlazak u kino.  Shvatila sam kako je 

ovo vrlo zahtjevan posao, ali također i vrlo zabavan. Ponovila bih i preporučila ovaj webinar i radionicu 

svima. (Emma Fabijanac, 3. ek) 

Webinar je bio vrlo edukativan i zanimljiv. Mislim da su mentorice jako lijepo sve objasnile i 

maksimalno se potrudile da pokažu kako su djevojke također važne u ICT-u. Saznala sam dosta detalja 

o pojedinim položajima u ICT-u kao i o djelatnicama i njihovom putu od srednje škole preko fakulteta 

pa sve do sada. Radionica je bila jako zanimljiva. Radili smo u novoj internetskoj platformi koja se zove 

Miro. (Valentina Beneš, 3. a) 

U ovom webinaru smo saznali da i djevojke mogu sudjelovati odnosno raditi u IT svijetu. Djevojke mogu 

biti na različitim pozicijama u takvim tvrtkama odnosno mogu obavljati iste poslove kao i muškarci. 

Kroz radionice i predavanja sam naučila kako se posluje u IT tvrtkama te smo imali zadatak stvoriti 

aplikaciju. Bilo je jako zabavno i poučno. Vrlo je interesantno što smo ove radionice proveli putem 

interneta preko  Zoom aplikacije te je sve, još više, bilo zanimljivije.(Ivana Bračun, 3. ek) 

Radionica mi je bila jako zanimljiva i naravno poučna. Naučila sam dosta novih stvari koje do sada nisam 
znala. Ovakve radionice na daljinu dosta su zanimljive pogotovo jer prije nisam sudjelovala u ničemu 
sličnome. Upoznala sam nove djevojke, što mi je jako drago, i zabavila sam se. (Lorena Hodak, 3. b) 
 
Radionica je bila zanimljiva, puna različitih zadataka i problema koje smo zajedno trebali riješiti. Bili 

smo podijeljeni u grupe, a svaka grupa je imala predstavnicu koja bi uz pomoć ostalih članica rješavala 

zadatke. Na kraju, kada smo ih riješili, prezentirali smo naš rad ostalim grupama. Upoznali smo se sa 

ICT svijetom na zabavan način, upoznavajući druge djevojke iz ostalih škola. Iskustvo je bilo korisno i 

svakako bih preporučila svim curkama da se sljed eće godine uključe! (Marija Bljakaj, 3. b) 


